

9天7晚

雪乡~中国最美雪景, 哈尔滨冰雕

HIGHLIGHT TOUR CODE: 9HRB

- ◆ 全程入住当地4+5星酒店
- ◆ 特别赠送~车上提供热水、中央大街马递尔

- ◆ 世界最大冰雪大世界 (含门票)

第一天 吉隆坡 ⇌ 北京 (机上用餐)

第二天 转机 ⇌ 沈阳 (午/晚)

* **【沈阳东北虎林园+怪坡】** 怪坡虎园目前拥有各种不同年龄的纯种东北虎80多只。
* **【沈阳中街步行街】** 自由购物。
住宿: 瑞峰酒店 或同级

第三天 沈阳 - 长春 (4H) (早/午/晚)

* **【沈阳故宫+满清一条街】** 沈阳故宫是中国仅存的两大宫殿建筑群之一, 为清朝初期努尔哈赤和皇太极的宫殿, 距今近400年历史。
住宿: 国商酒店 或同级

第四天 长春 - 吉林 (1.5H) (早/午/晚)

* **【净月潭森林公园滑雪场】** 含门票、*雪具自理。有“亚洲第一大人工林海”之美誉因其弯月状而得名, 被誉为台湾日月潭的姊妹潭。初学者可以滑雪道自行滑雪, 有狗拉雪橇, 雪地摩托车等自费项目。
* **【满族民俗馆】** 了解满族民俗文化, 四合院, 火炕, 服饰, 乾隆祭山, 祭祖等生活习俗。
住宿: 紫光苑酒店 或同级

第五天 吉林 - 雪乡 (5H) (早/午/晚)

* **【观雾凇】** 视天气情况, 欣赏松花江江畔风光, 外观**天主教堂**。
* 之后乘车前往**雪乡**原名双峰林场, 雪期长、降雪频繁、雪量非常大, 有“天无三日晴之说”, 雪乡夏季多雨冬季多雪, 积雪期长达7个月, 从每年的10月至次年5月积雪连绵, 年平均积雪厚度达2米, 雪量堪称中国之最, 且雪质好, 粘度高, 素有“中国雪乡”的美誉。
雪乡景区含电瓶车 (客人行李可放在车上, 拿小行李上下电瓶车更方便), 夜晚欣赏雪乡夜景雪乡夜市。
住宿: 雪韵阁酒店 或同级

第六天 雪乡 - 哈尔滨 (5H) (早/午/晚)

* 早起可自行观看雪乡日出, 看袅袅炊烟, 拍摄繁星点点的雪乡晨曦, 雪乡是<<爸爸去哪儿>>拍摄地。
* 前往**【梦幻家园景区】**, 拍摄**雪乡全景, 雪蘑菇**。感受林海雪原, 拍摄最美的雪景。午餐后专车前往东方莫斯科之称哈尔滨。
住宿: 维景酒店 或同级

第七天 哈尔滨 - 伏尔加 - 哈尔滨 (早/午/晚)

* 前往**【俄罗斯伏尔加庄园】** 深林别墅俄式建筑、俄式城堡、圣尼古拉大教堂、普希金沙龙、伏尔加河。
* 赴**【中华巴罗克老街故事体验游】** 一条老街、更是百年餐饮老街, 老哈尔滨的美食聚集地。
* 圣索菲亚教堂广场 - 曾是远东地区最大的东正教教堂, 外观宏伟、巍峨宽敞、造型典雅, 是典型的拜占庭式建筑。
* 斯大林公园: 这是一处充满俄罗斯风情的景观带, 可见到一些艺术雕像和仿俄罗斯古典风格的建筑。
住宿: 维景酒店 或同级

第八天 哈尔滨 (早/午)

* **【中央大街】** 位于最繁华商业中心, 市内中央大街上充满俄罗斯、法式建筑物风情, 在此可让您体验北国人士之风土人情。
* **【防洪胜利纪念塔】** 位于哈尔滨市中央大街终点广场。1957年, 特大洪水威胁哈尔滨市, 在全市人民的共同努力下, 洪水被战胜了, 于是1958年建立此塔, 以志纪念。
* 车游**【果戈里大街】** 建于上世纪初的果戈里大街是以俄国著名作家果戈里的名字命名的。这大概是因为当时在哈尔滨的俄国人较多, 并且都很熟悉果戈里这位大作家的缘故。由于当时的哈尔滨市街道上的街牌都是用俄文书写的, 很多哈尔滨的老百姓不识俄文, 所以就用音译来代替, 就将果戈里大街谐音译为“国课街”。老街上每一处被改造后的建筑都有各具特点, 具有浓厚的生活气息, 使人感受到新颖亲切。
* **【哈尔滨冰雪大世界】** 冰雪大世界座落于松花江哈尔滨城区段。以哈尔滨人民防洪胜利纪念塔为轴心, 在江中沙滩约20万平方米范围内向东西两侧展开, 其总用冰量达7万立方米, 总用雪量达13万立方米, 冰雪景观近万件, 规模浩大, 气势夺人。
【午餐东北传统民俗体验-包饺子、穿东北民族服装拍照、坐土炕唠家常, 品尝您自己包的饺子】。
住宿: 维景酒店 或同级

第九天 哈尔滨 - 转机 - 吉隆坡 (早)

早餐后, 送机!

购物站

- ◆ 俄罗斯工艺品

推荐自费项目:

- (A) 哈尔滨万达俄罗斯歌舞表演 = RMB288/人
- (B) 极地馆 + 白鲸表演 + 关东古巷 = RMB188/人

行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准, 酒店如有异动/遇房满将同等级替代。当您订购本公司旅游配套时, 将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条款

团费: 出发日期:
机场税: 飞行航班:
旅游保险:
小费:
总额:

CALL US (03) 2148 3880

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL
Email : sales@edenvacation.com
Website : www.edenvacation.com

9D 7N

HARBIN ~ SNOW VILLAGE

HIGHLIGHT TOUR CODE: 9HRB

- ◆ Local 4+5 star Hotel
- ◆ Free Gift ~ Provide Hot Water On Board Coach, Taste Maguet Popsicle
- ◆ Largest Ice Sculpture Park in the world

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Beijing (MOB)

DAY 2 Beijing in Transit ✈ Shenyang (L/D)

Depart by flight to Shenyang. Upon arrival, meet and greet by local Tour guide. Visit Shenyang Siberia Tiger Park + Mystery Slope. Stroll at Shenyang Street Pedestrian Street.
Stay: The Longement Hotel or similar

DAY 3 Shenyang - Changchun (4H) (B/L/D)

After Breakfast, visit **[Shenyang Imperial Palace + Manchuria Street]** Shenyang Imperial Palace is one of the only two China palaces, it was the palace of King Nur Ha Che and King Taiji in early Qing Dynasty, which dating back nearly 400 years of history.
Stay: Changchun Guomao Hotel or similar

DAY 4 Changchun - Jilin (1.5H) (B/L/D)

[Jingyue Lake Forest Park Ski Resort] Including entrance tickets, rental ski equipment at self-care. It is "largest man made forest in Asia", it is ideal skiing park in winter, suitable for Ski beginner and skilled Skier. You may join other optional ski activities : dog sled, ride on snow motorcycles & etc. Jinyue Lake named is from the shape of crescent moon, it also named as sister lake of Sun Moon Lake in Taiwan.
[Manchu Folk Museum] Understand Manchuria folk culture, life style, living courtyard, Hot Kang, traditional costume, King Qianlong sacrifice mountain, ancestor worship and other customs.
Stay: Jilin ZiGuanYuan Hotel or similar

DAY 5 Jilin - Snow Village (5H) (B/L/D)

[View the rime] Subject to weather conditions, enjoy the rime scenery along the river banks of Songhua River and external view of Cathedral. Coach to snow village, formerly known as Shuangfeng forest, having long snowing period, snow fall frequently and heavy, always said as "clear weather less than three days". Weather in Snow Village is rainy summer winter heavy snow, snow falls 7 months each year, from October to May the following year; yearly average snow volume as thick as 2 meters, it is top snow volume of China with high viscosity, it is best snow quality and been known as China Snow Village reputation. Visit snow village include battery car. Stroll at Night Market and enjoy night scenery view of snow village.

(Soft reminder: Please prepare a small luggage for 1 night stay Snow Village, big luggage keep in coach)
Stay: Xueyunge Hotel or similar

DAY 6 Harbin (B/L/D)

Early wake up for Sunrise view in Snow Village, enjoy the dawn scenic view with curl smoke from Chimney and stary sky. Snow village is China Hunan TV Series drama "Where are we going, Dad" shooting site.
[Dream home Scenic Area] Take full view of snow village with snow mushroom, experience the environment and atmosphere of Snow Forest, shoot a picture at the most beautiful snow scenery.
After lunch, drive to Harbin - Moscow of the East.
Stay: Metropark Hotel or similar

DAY 7 Harbin - Volga - Harbin (B/L/D)

After breakfast proceed **[Russian Volga Park]**, manor forest villa building, Russian castle, St. Nicola's Cathedral, Pushkin salon, Volga River. Proceed to Experience story tour "Chinese Barok Old Street", an ancient street, a typical old town of Harbin, Gather point for folk art, folk music, calligraphy, painting, essence of heritage Chinese culture, old restaurant & etc.
[Sophia Cathedral Square] - One of the most magnificent structures in Harbin. Admire its huge green tipped dome and beautifully decorated interior.
[Stalin Park] - This is a Russian style park where you can see some art statues with Russian classical style buildings too.
Stay: Metropark Hotel or similar

DAY 8 Harbin (B/L/D)

[Central Avenue] the bustling commercial center. Russian, French style building along the street, experience northland customs.
[Protect Flood Victory Monument] located at end of Harbin Central Avenue square. This tower was built in 1957, for memories of flood defeated by joint efforts of all people in whole City of Harbin.
Drive pass **[Gogol Avenue]** It's named of one famous Russian writer Nikolai Gogol. Built in last century, upon the times, there were many Russian in Harbin, mostly road sign, shops names in Harbin are written in Russian language, majority Harbin local people don't understand and transliteration to Chinese pronunciation. Buildings along the ancient street were designed and built in all different characteristic, life here is more lively and locals are more friendly.
[Ice Sculpture Park] located at Songhua River bank, area covered 200 thousand square meters, it is a magnificent and tremendous project, each display of carve work are ice and snow, total 10 thousand pieces ice and snow sculpture were carved and displayed, total consumption of ice volume 70 thousand cubic meter, snow volume 130 thousand cubic meters.
[Experience Northeastland Folk Cultural] Lunch experience to be a Northeastland local people, wearing the typical Northeastland traditional costume, making dumpling (DIY), sit on soil kang, homely chit chat and taste DIY dumpling.
Stay: Metropark Hotel or similar

DAY 9 Harbin - Beijing in Transit ✈ Kuala Lumpur (B)

After Breakfast, transfer to airport, catching flight return to Malaysia.

Shopping Stop	Optional Tour:
◆ Russian Craft Shop	(A) Russian Dances and Show = 288RMB/PAX (B) Polar Museum + White Whale Show + Kanto Ancient Lane = 188RMB/PAX

** The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary.**

Tour Fare :
 Airport Taxes :
 Travel Insurance :
 Tipping :
 Total :

Departure Date :
 Flight Details :

CALL US (03) 2148 3880

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
 Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL
 Email : sales@edenvacation.com
 Website : www.edenvacation.com